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a. Komplikovaná dohoda s KASy dospěla do možnosti rozhodnout pro každou skupinu o 
formátu MKU dle vlastní volby – standardní / DNA forma. 

b. Dejdar: Záměr a podoba podobných utkání by se měla lépe a dříve projednat na KM, 
stejně tak zahrnout případně diskusi s předsedy KAS, aby nebyli stavění před hotovou 
věc bez možnosti reakce. 

2. Rozpočet na rok 2024 
a. Hlavní bod jednání se týkal rozpočtu. Jana Sobčíková představila záměr s jednotlivými 

položkami. Záměrem je připravit rozpočet KM v podobné výši jako letos, a to 
s ohledem na vývoj inflace, zdražení apod. Diskutované byly: 

b. Příspěvek na mzdové náklady SpS – zde bude dle koncepce rozpočtováno 23 mil.  
c. Návrh na navýšení prostředků pro SCM na sportovní přípravu – zejména s ohledem 

na zdražení a udržení kvalitní nabídky pro zajištění výcvikových táborů a testovacích 
srazů. 

d. Mírně navýšen rozpočet pro VSCM – po diskuzi navíc dohodnuto, že bude připraven 
do týdne návrh na vyšší podporu atletů v oblasti VSCM celkově až na 3,5-4 mil (oproti 
navržením 2 mil) s tím, abychom udrželi vybrané výkonnostně silné atlety u atletiky 
v krizovém období přechodu po střední škole – cílem vyjádřit zájem ČAS pro podporu 
jejich atletické činnosti a systematické přípravy. Snaha by měla zacílit podporu na 
„životní náklady“ a zachování základní sportovní podpory. 

e. Déle diskutovaný návrh na navýšení položky na Sportovní akademie. Jana Sobčíková 
informovala o záměru Zlínského KAS podat návrh na vytvoření atletické akademie. 
Vzhledem k tomu, že prozatím není žádný ucelený sepsaný návrh, tak se KM dohodla 
prostředky do rozpočtu prozatím nevyčlenit a počkat na řádné projednání 
případného projektu a postupovat podobně jako u dříve projednaných akademií. 

f. Návrh na zařazení nových / staronových bodů – odměny trenérům za atlety zařazené 
v SCM / případně juniorským atletům za jejich řádnou činnost v SCM; dále metodické 
tréninky sekcí (měřené tréninky s metodickou podporou, kde je potřeba min. uhradit 
cestovní náklady a případně DPP pro pomocníky metodiků; celkově jako podpora 
sekční práce); dále materiální vybavení trenérů SCM ( s přechodem k jinému 
dodavateli oblečení). 

g. Navrácen bod semináře ČPTM v úrovni zajištění jednodenní konference. 
h. Další položky zůstávají podobné jako v roce 2023. 
i. Jana Sobčíková předloží návrh rozpočtu KM předsedovi ekonomické komise.  

 

 

Zapsal Jan Koutník  


